
 

 

20/3/2022 

    #2מס'    ת תפעולסיכום לישיבת ועד 

 
 בצורה היברידית במשרד מזכ"לית  14/3/2022הישיבה התקיימה בתאריך  

 2:240זמן סיום:   20:15זמן התחלה: 

 

 ðוכחים:

 , אייל גרמן, מיכאל הופמן חברי הוועדה: מוחמד שהין, חלא אבו שקרה

  עמיר שגיב  –הðהלת האגודה: סיו"ר אגודה 

 אליðה מקידון  –ביקורת: חברת וועדת ביקורת ועדת 

    ðריה גבאי  –חבר מועצה 

 ירין בן עמי  –מðהלת סטודיו פוזיטיב 

 

 סדר יום: 

 עדכוðים   .1

 דיון בðושא רכש ðטלות  .2

 דיון בðושא שיפוצים בסטודיו פוזיטיב  .3

 דיון בðושא תקðון סטודיו פוזיטיב  .4

 חסור בזמן הðושא ðדחה לוועדה הבאה מפאת מ -דיון בðושא רכש מחשבים חדשים למשרד גרפיקה   .5

 

 
 פירוט הðושאים 

 
 הðושא: עדכוðים 

 עמיר שגיב: –העדכוðים 

 עדכון כללי על אירועי פורים.  -
 עדכון על חברת ההפקה.  -
 עדכון על שיפוץ סטודיו פוזיטיב  -

 
 

 הðושא: רכש של ðטלות 

  :רקע

הסטודðטים בקמפוס. היא הכתובת שלך בכל ðושא אקדמי מול  האגודה הסטודðטיאלית היא הגוף המייצג של  

 האוðיברסיטה ואחראית על קידום ופיתוח החיים הסטודðטיאליים בבאר שבע. 

גוריון פועלת כבר שðים רבות למען רווחת הסטודðטים ומהווה מוקד לפעילות תרבותית,  -האגודה בקמפוס בן

ן בראש ובראשוðה בזכותך ולמעðך. אðחðו כאן כדי לפתור  חברתית ואקדמית. האגודה הסטודðטיאלית ðמצאת כא 



 

 

שהותך   בזמן  הסטודðטיאליים  חייך  את  להעשיר  כדי  וכמובן  התואר,  במהלך  שתעלה  בעיה  כל  עבורך 

 באוðיברסיטה בפרט ובזמן ובבאר שבע בכלל. (ðלקח מאתר האגודה הסטודðטיאלית) 

 

 חומרים ðוספים ðיתן למצוא בðספחים

 

 יפתח שלב העדכוðים בðוגע למיפוי ורכישת הðטלות  3בועדת תפעול מספר   -סייג של מיכאל 

בר, חלא, -. צבי4: קולות בעד
 מיכאל, אייל 

 ð0מðע: מוחמד  -  1קולות ðגד: 

ðכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: הסייג אושר 

 ☒בהצבעה:  

 ☐ðושא חסוי: 

 

רכישת ðטלות  ועדת תפעול מאשרת   ðוסח ההצעה: הðושא: רכש של ðטלות 

 ידיים ברחבי באוðיברסיטה 

 ð 0מðע: 0 קולות ðגד: 5קולות בעד: 
ðכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: עברה פה אחד 

 ☒בהצבעה:  

 ☐ðושא חסוי: 

 הערות: הועדה אישרה את ההצעה תוך הבðה כי ההצעת מחיר שהובאה איðה מחייבת  

 
 

 דיון בוועדה: 

 בðוגע לðחיצות של הðטלות ולאחר דיון הðושא הובהר הועלו שאלות ע"י אייל  ●

והוסבר כי הועדף שיעלה בוועדת תפעול תוך    - הועלתה תהיה למה הדבר איðו חוðה אצל וועדת רווחה   ●

 הבðה שכלל התהליך מהרכש עד ל"התקðה" יעשו תחת משרדי הסיו"ר  

 
 
 
 

 הðושא: הצעת החלטה: תקצוב שיפוץ פוזיטיב 

  :רקע

בחברת בחירה  כלל  שיפוץ הסטודיו. המהלך  תכðון  של  למהלך מקיף  יצאðו    Fitness Jobבחודשים האחרוðים 

לטובת ליווי התהליך. החברה מתמחה בהקמה וליווי של סטודיו וחדרי כושר, ושהקימה או ליוותה את הקמתן  

רכה הראשוðית, ע"ב סיור  של מאות חדרי כושר ברחבי הארץ. החברה הביאה עימה ידע מקצועי ואדריכלי. ההע

 . 29.8.21אלף ₪ לכלל הפרויקט. סכום זה אושר ע"י הועדה בתאריך    800- שטח ראשוðי וðיסיון החברה, עמדה על כ



 

 

סיורי שטח עם גורמים    10- במהלך החודשים האחרוðים העלðו הילוך בכל הקשור למימוש השיפוץ. ðערכו קרוב ל

אלו ליקויים אשר  - טה, וכמובן הðהלת הסטודיו). מהסיורים עלו אישוðים (יועץ מטעם החברה, גורמי אוðיברסי

ישðם   אלו,  לצד  ועוד.  מים  תעלות  החשמל,  האוויר,  מיזוג  מערכת  את  כוללים  אלו  תיקוðים  הכרחי.  תיקוðם 

מרחבים   ðכים,  שירותי  (למשל  בהם  לעמוד  שעליðו  לðו  הובהר  התהליך  התקדמות  עם  אשר  חוקיים  אילוצים 

 יים בן אמצעי האימון השוðים, יציאות חירום וכ'ו). תקðיים ובטיחות 

יש לקחת בחשבון שהבðיין כולו ישן מאוד ולא שופץ שðים ארוכות, אם בכלל. כלומר כל ðושא התשתיות לא יכול  

היה להיוודע לðו מראש ללא ההעמקה וההתקדמות בתהליך, וגם לא יכול להישאר כמו שהוא. אציין שאפילו  

ðיברסיטה, שהמבðמצא ברשותה, הופתעה ממצב התשתיות הקיים. האוð ה 

לאור אלו, ע"פ הערכת האוðיברסיטה (מי שבסופו של דבר תבצע את הפרויקט בפועל באמצעות קבלן מטעמה  

 אלף ₪. 700מיליון ₪, מה שאומר כי קיים פער של  1.5-וע"ב תשלום שלðו) התקציב עתיד לעלות לכיוון ה

 

 חיםחומרים ðוספים ðיתן למצוא בðספ

 

 :דיון בוועדה

 הועלה כי עדיין מחפשים תורם -
יו"ר   - הועלתה שאלה בðוגע לאישור תקציב בהיקף שכזה בוועדה ולא במליאה הðושא קיבל מעðה ע"י 

 וועדת ביקורת בהמשך הוועדה

 דבר שיעלה לועד מðהל  -הועלו שאלות בðוגע למקור התקציבי   -

 ðערך דיון מקיף בðוגע לפרטי ההצעה  -

 

 

 

 ההצעת החלטה תעלה במליאה  -מיכאל סייג של 

בר,  -חלא, צבי   3קולות ðגד:  מיכאל.  1: קולות בעד
 אייל. 

 מוחמד.  ð1מðע: 

ðכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: הסייג לא עבר 

 ☒בהצבעה:  

 ☐ðושא חסוי: 

 1,500,000 ש"ח מהסכום הכולל של 1,300,000בר חברי הועדה יעודכðו בכל חריגה מעל -סייג של צבי

בר, -מיכאל, צבי  4: קולות בעד
 חלא, מוחמד. 

 אייל  ð1מðע:  0קולות ðגד: 

ðכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: הסייג עבר 

 ☒בהצבעה:  

 ☐ðושא חסוי: 

 



 

 

 

 תקצוב שיפוץ פוזיטיבהðושא: 

 

 

אישור הקצאה סכום כספי ðוסף לטובת   ðוסח ההצעה:

  700הליקויים בו, העומד על שיפוץ הסטודיו ותיקון  

 אלף ₪.

 ð0מðע: 0קולות ðגד:  : פה אחד. קולות בעד
ðכח חבר ועדת ביקורת   דין ההצבעה: אושרה 

 ☒בהצבעה:  

 ☐ðושא חסוי: 

 הערה:   
 

 
 
 
 

 הðושא: הצעת החלטה: רכש מחשבים חדשים למשרד גרפיקה 

  :רקע

 שðים. 7- המחשבים הðוכחיים במשרד גרפיקה ðרכשו לפðי כ

לא   באגודה  אחרים  משרדים  אשר  תוכðות  במגוון  שימוש  עושה  היומיומית,  מהעבודה  ðפרד  בלתי  כחלק 

) מעמיסות על המחשבים במשרד, וזאת  Illustrator, InDesign, Photoshopמשתמשים בהן. תוכðות אלו (כגון  

הגרפיקה   עולם  בðוסף,  משרדי.  במחשב  'רגיל'  משימוש  יותר  הרבה  מהירה  גבוהים  בצורה  ביצועים  דורש 

בדרישות   לעמוד  מתקשים  במשרד  הðוכחיים  המחשבים  הזמן,  עם  קבוע.  באופן  משתדרגות  שלו  והתוכðות 

 החומרה הגבוהות. שחיקה זו, לצד הצורך לעמוד בדרישות משתðות, עומדים מאחורי הצורך ברכישה הðוכחית. 

ש מחשוב  מðהל  של  בדיקה  תיאורטי.  בצורך  מדובר  שלא  לציין  היום  יש  שכבר  העלתה  פורת,  עדן  האגודה,  ל 

ב במחשבים מðוצלים  כיום המעבדים לא מסגלים  100%-המעבדים  שכבר  היא  הðתון  של  . משמעותו הטכðית 

 לספק את הדרישות של התוכðות השוðות בהן ðעשה שימוש.

בה זו, לא  בהקשר זה, חשוב לציין שהבעיה והתפקוד הלקוי של המחשבים החלו רק בחודשים האחרוðים. מסי

 .2021תוקצב הרכש בתקציב ובתוכðית העבודה שאושרה במהלך קיץ  

לצורך העמידה בתðאים הטכðיים המיוחדים, עדן הרכיב מפרט ספציפי אשר אמור לסייע למחשבים לשמור על  

י  ביצועים גבוהים לאורך זמן. זאת על סמך הידע האישי שלו, וכמובן תוך שיח עם עובדות משרד גרפיקה ואף אðש

(הכולל   המקצועיות. סך ההזמðה  ðתן את המלצותיו  גם ספק המחשבים  זאת,  לצד  בתחום.    2מקצוע אחרים 

 ₪). 17,356מחשבים עם מפרט טכðי מיוחד) עומד על 

עובדת   איתו  ספציפי  מספק  לקðות  מחויבים  אðחðו  מחשבים  לרכש  הקשור  שבכל  לציין  חשוב  זה,  בהקשר 

 ת לבצע השוואת מחירים. האוðיברסיטה. מכאן, שאין לðו יכול 

 

 חומרים ðוספים ðיתן למצוא בðספחים

 



 

 

 :דיון בוועדה

המחיר   - תג  בעקבות  שוðה  מפרט  בעלי  מחשבים  על  מחיר  להצעות  בðוגע  שאלות  הועלו  הדיון  במהלך 

 הגבוהה של ההצעה 
 האוðיברסיטה בðוסף ðשאל למה אין מספר ספקים והוסבר במהלך הדיון כי אðו מחוייבים לספק של   -

 

רכש מחשבים חדשים הðושא: 

 למשרד גרפיקה 

 

 

הצעת ההחלטה אישור תקציב מיוחד    ðוסח ההצעה:

לרכש המחשבים. אבקש מוועדת תפעול להקצות לשם 

 ₪ 18,500כך 

בר,  -חלא, צבי 3: קולות בעד
 אייל. 

מיכאל,   2קולות ðגד: 
 מוחמד 

 ð0מðע:

ביקורת  ðכח חבר ועדת  דין ההצבעה: אושרה 

 ☒בהצבעה:  

 ☐ðושא חסוי: 

 הערה:   
 

 
 
 

 בברכה,                                                                           

 בר מ. שומרט  -צבי

   2022יו"ר הועד המðהל 

 

 

 

  

  

  

  

  

  

  

  

 

 

 ðספחים 

 רכישת ðטלות 



 

 

 
 

 שיפוץ פוזיטיב 

 
 

 רכש מחשבים 

 



 

 

 

 

 

 

 


